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 2  מס' בתשפ"  –     מנהלהועד הוישיבת פרוטוקול  

 

 משרדי האגודה.  ב :30:19-0017 ותשעב  21/10/31ך  נתכנסה בתארי

 

 נכחו: 

 חברי הוועד המנהל   – רועי אשכנזי, מוחמד דיאב 

 דה האגו סיו"רהאגודה,  יו"ר –יוסף ביאנקה ־ ליהיא בן, באום אלון

 

 : דיוןסדר ה

 .סטודנטים להחזרת דמי חבר עבור שנת פעילות תשפ"אבקשת  .1

 . עומס תנועת הרכבים בכניסה למכללה .2

 . השקה מחדש ודיוק תפקיד חבר המועצה .3

 . בחירות השלמה למושבי המועצה הפנויים .4

 

 : הדיון  פירוט

רועי אשכנזי, בקשה להחזר דמי    28.10.21- בתאריך ה .1 נשלחה לידי מזכיר הוועד המנהל, 

זה   מאתלות תשפ"א. הבקשה נשלחה  החבר של שנת הפעי ונכון לרגע  שלוש סטודנטיות 

בתאריך   כי  נציין  האגודה.  עו"ד  מול  משפטית  בהתייעצות  שלוש    02.11.21נמצאת 

 הסטודנטיות עודכנו כי פנייתן התקבלה וכי היא בבדיקה. 

לאור פניות חוזרות ונשנות של סטודנטים וסטודנטיות בעניין עומסי תנועה כבדים בשעות   .2

סוגייה בפגישת הוועד המנהל. לאחר בדיקה מעמיקה, הבוקר בכניסה למכללה, נידונה ה

הועלתה האפשרות כי עומסים אלו הורגשו גם בשנים הקודמות וכי הסיבה לעומסים אלו  

וקשורה בקשיים הראשוניים שצפים בתקופת תחילת השנה, כגון חלוקה של תווי  טבעית  

י ללמידה ובאם חניה. ביחד עם זאת, הוועד המנהל החליט שיש להמתין עד השבוע השיש

ושינויים   נוסף  שער  פתיחת  כגון  המכללה,  להנהלת  הצעות  יוגשו  ייפתרו  לא  העומסים 

מערכתיים, כדי להתמודד עם הבעיה. יודגש בזאת כי השבוע השישי נבחר כתקופת בוחן  

סבירה היות ושבוע הלמידה הרביעי מתקיים במתכונת מקוונת, דבר שעשוי לפגוע בתהליך  

קוד התקין של זרימת הרכבים לשטח הקמפוס. הוועד המנהל יתכנס  הסרת החלודה ובתפ
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את  , דהיינו סוף השבוע השישי ללמידה, כדי לבחון  18-21\11\121במיוחד בין התאריכים  

 המצב שנית. 

  ו שלתפקיד   דיוק  לאחר דיון פורה ומעמיק בין חברי הוועד המנהל לחברי ההנהלה בעניין .3

המועצה הפעיל ,  חבר  ההשתתפות  השקה   במועצה  העידוד  על  הוחלט  היזמות,  והגברת 

מחדש של תפקיד חבר המועצה. בין היתר נידונו הזכויות והחובות של חבר המועצה, וכן  

ההנהלה   שעל  את    לבצעהתהליכים  שתוביל  ואקסקלוסיבית  ייעודית  קבוצה  ליצור  כדי 

סיו"ר  האגודה ואת המכללה. יודגש בזאת כי הגדרת התפקיד ודיוקו תהיה תחת אחריות  

יום הבחירות    לפני האגודה, גב' ליהיא בן־יוסף ביאנקה. נדגיש כי ההשקה צריכה להתרחש  

 להשלמת המושבים הפנויים במועצה. 

, חברי הוועד המנהל החליטו  האחרונה  לאחר דיון על אתגרי האגודה ומורכבות התקופה .4

ות אלו,  חודש דצמבר. בחיר לשעל ההנהלה לכוון את הבחירות להשלמת מושבי המועצה  

 , יתבצעו לאחר השקת תפקיד חבר המועצה.  3כאמור בסעיף 

 פה אחד.  והתקבל ותההחלט

 

 חתומים בזאת: לאישור נכונות הפרוטוקול 

  שם:  שם:

 ועד מנהל  ת/חבר תפקיד:  ועד מנהל  ת/חבר תפקיד: 

 ____________________  חתימה:  ____________________  חתימה: 

 


